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ZAPYTANIE

W związku z odpowiedzią na moje zapytanie z dnia 4 października 2022, 

którego autorem jest Pan Przemysław Leśniewski, chciałam się odnieść do 

dwóch kwestii:

1. Między innymi do fragmentu wypowiedzi: „że placówka nie prowadzi 

statystyk związanych z rejestracją ciężarnych skierowanych celem 

dalszego leczenia diabetologicznego." Mam pytanie, jeśli Nowy Szpital 

wystawia skierowania celem dalszego leczenia diabetologicznego to są to 

skierowania, które ciężarna realizuje w ramach funduszu NFZ. W jaki 

sposób placówka rozlicza się z NFZ z wystawionych skierowań?

2. Skoro zarząd Nowego Szpitala widzi znaczny przyrost liczby ciężarnych 

kobiet, które mają rozpoznaną tzw. „cukrzycę ciążową" ,proszę o 

informację od kiedy i jakie działania zarząd ma zamiar poczynić w „celu 

objęcia opieką ww. ciężarnych" by nie musiały jeździć na konsultacje do 

Bydgoszczy czy Torunia?

Z poważaniem:


